
Curieus kan je omschrijven als een 
progressieve cultuurfabriek 

met afdelingen verspreid over heel 
Vlaanderen en Brussel. Bedoeling is 

om (culturele) activiteiten en projecten 
aan te bieden die mensen en buurten 

samenbrengen. 

Ook Herk-de-Stad heeft een afdeling. 
Je kent ons waarschijnlijk van de 

jaarlijkse TERRASFILM, halverwege de 
zomervakantie in het Olmenhof.

 
En er is goed nieuws! 

Curieus breidt uit in Herk-de-Stad. 
Een enthousiaste groep vrijwilligers 

gaat aan de slag
 om het activiteitenaanbod 

voor Herk-de-Stad en West-Limburg 
uit te breiden.

Pieter-Jan Walravens
voorzitter Curieus Herk-de-Stad

#Deburgerwerkt.

Het kloppend hart van onze stad ligt niet bij de beleids-
mensen. Zij mogen dan wel in hun visie de grote lijnen 
uitzetten, het echte veldwerk gebeurt dagelijks door de 
tientallen medewerkers van onze stads- en OCMW- 
diensten. Zonder het personeel geen dienstverlening, 
geen verdere ontwikkeling, geen vooruitgang. 
Wanneer politici, ambtenaren en arbeiders allen aan 
hetzelfde zeel trekken, is er voor onze eerder kleine, 
maar mooie stad best veel mogelijk.
 
Belofte maakt schuld!
 
Op het nieuwjaarsevent van vrijdag 4 januari liet  
burgemeester Bert Moyaers een ballonnetje op: hij zou 
12 dagen meedraaien met verschillende diensten en daar 
diverse opdrachten uitvoeren: van administratief werk 

tot fysieke arbeid op het terrein, zowel buiten als binnen. 
Noem het gerust een inleefstage:
“De XII challenges voor Bert”.

De eerste uitdaging vond plaats op 
vrijdag 5 juli op de technische dienst. 
Bert Moyaers: “De dag begon al vroeg: 
om 6.30 uur paraat in de werkplaats van 
Herk-de-Stad voor de personeels- 
briefing. Daar kreeg iedereen, en dus 
ook ik, te horen wat zijn taken voor die 
dag waren. Eerst het Olmenhof gaan 
opruimen na het schitterende Prieel-
concert van de avond voordien. Vervol-
gens leverden we materiaal in de Herk-
kantstraat voor een buurtfeest, daarna 
de wc-wagen poetsen (inderdaad, van 
datzelfde Prieelconcert), om daarna in 
de Zoutbrugstraat te helpen met het 
herklinkeren van een gedeelte van de 
stoep. Dan gingen we een haag scheren 
in Schulen om deze vervolgens te  
lossen op het containerpark.  
En namiddag serveerde ik de drank aan 
het personeel. Allemaal sympathieke 
mensen die een stevig team vormen.  
Ik zal deze dag nooit vergeten. 
Bij deze nog eens bedankt, allemaal.”

GREEN BOOK
30 juli 2019 / Prieel Olmenhof Herk-de-Stad

20.30 uur: gezellig terras
22.00 uur: aanvang film
USA // Biografie / Comedy // 130 min.

• drank en versnaperingen verkrijgbaar
• zitplaatsen voorzien maar breng gerust je eigen stoel mee!

OSCARWINNAAR! 
Green Book volgt een Italiaans-Amerikaans uitsmijter, Tony Lip, die tijdelijk 
zonder werk zit als zijn nachtclub een paar maanden dichtgaat. Vervolgens 
besluit hij als chauffeur rond te rijden voor een uiterst getalenteerd pianist. 
De twee leven in een totaal andere wereld, maar krijgen geleidelijk aan een 
band met elkaar.

VOOR GRATIS TER DOLEN*

* De eerste 100 bezoekers die deze bon    
   afgeven, krijgen een gratis Ter Dolen.

   Eén bon per persoon. 
Enkel geldig op de terrasfilm van 30 juli 2019
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De burger feest.
Vrijdag 27 september 2019 •  De Markthallen

Save
        

the

 Date

Op 15 mei 2019 vond een inspraaksessie plaats. 

De inwoners die dat wilden, konden mee 

nadenken over de toekomstige dienstverlening 

van de stad en hoe deze een plaats kan krijgen

in het nieuwe administratief centrum, 

het nieuwe stadhuis zeg maar.

Op dit moment werkt de beleidsploeg met de 
administratie aan een nieuw meerjarenplan 2020-2025. 
Daarin speelt ook inspraak van de bevolking een belangrij-
ke rol. We engageren ons om twee participatie-
avonden te organiseren met onze burgers op  
4 en 18 september. 

De eerste vindt plaats in de Amandinazaal te  
Schakkebroek terwijl de tweede in de nieuwe buiten-
schoolse kinderopvang op Daelersveld zal doorgaan.  
We organiseren als het ware toekomsttafels waar iedereen 
de kans heeft om mee na te denken en te discussiëren 
over diverse dossiers en beleidsmaatregelen.  
Zo bouwen we samen aan de toekomst.

Cruciaal is ook dat we onze jonge Herkenaren de nodige 
inspraak geven. 

Schepen van Jeugd Guido Ector:  
“Voor sp.a is het zeker belangrijk dat de jeugd hier een 
voorname rol in krijgt. Onze jongeren zijn immers de

burgers van de toekomst. We willen hen de kans geven 
om Herk-de-Stad mee vorm te geven en van jongs af aan 
zoveel mogelijk bij het beleid in hun stad te betrekken, om 
hen warm te maken om ook in de toekomst hun steen-
tje te blijven bijdragen. Een goede balans tussen eigen 
verantwoordelijkheid en ondersteuning is daar absoluut 
noodzakelijk voor. Ik voel dat hier bij de Jeugdraad zeker 
een draagvlak voor is en dat ze klaar zijn om hun rol te 
spelen. Het is onze taak als stadsbestuur om dit mogelijk 
te maken voor hen.” 

Daarmee zetten we belangrijke stappen in het realiseren 
van één van onze programmapunten:
inspraak optimaliseren en waarmaken in alle
leeftijdsgroepen.

Editie 2: zomer 2019
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d“Inspraak is een stem geven aan de basis.  

Belangrijk vind ik ook dat deskundigen en mensen met  

ervaring advies kunnen geven aan het beleid. Zelf bouw ik sinds 

mijn zesentwintigste ervaring en deskundigheid op via mijn 

vroegere politieke loopbaan en bestuurservaring in verschillende 

organisaties voor ontwikkelingssamenwerking.

Daarom steun ik elk initiatief betreffende inspraak  

met hart en ziel.” 

Jenny Spiessens (Schulen)

EEN DROOM 
VOOR  
HERK-DE-STAD?
Laat je horen!

Onze mandatarissen officieel geïnstalleerd

Het nieuwe stadsbestuur is al even geleden (januari) van 
start gegaan. sp.a Herk-de-Stad behaalde zes zetels. 

Onze kopman, Bert Moyaers, behaalde de meeste 
voorkeurstemmen en werd daarmee de nieuwe  
burgemeester van ons mooie Herk-de-Stad. 

We stellen hem en 
de andere raads- 
leden van zowel  
de gemeenteraad 
als het bijzonder  
comité sociale
dienst aan u voor.
>>> p. 2 en 3

Droom je eigen Herk-de-Stad:  
een vooruitblik

Inspraak optimaliseren en waarmaken is heel belangrijk 
voor sp.a, zeker als het gaat om jongeren.  
Schepen van jeugd Guido Ector licht toe.  
>>> p. 6

De “XII CHALLENGES VOOR BERT”:  
op stage bij de stadsdiensten

Om ons gemeentepersoneel en diens taken nog beter te 
leren kennen, besloot burgemeester Bert Moyaers om  
twaalf dagen mee te lopen bij verschillende diensten. 
Vrijdag 5 juli werkte hij zijn eerste challenge af bij de 
technische buitendienst.   >>> p. 7 

spaherkdestad  

 www.fb.com/sp.a.herk   

  www.spaherkdestad.be

ROCK HERK

>20.000x
merci!

Doe mee en bespaar samen 
met honderden andere Herkenaren

op je mazoutfactuur.

Actie loopt van 29/7 t.e.m. 3/8
 via formulier in de bus 

of via www.spaherkdestad.be

NIEUWE STOOKOLIE-ACTIE



TERUGBLIK

Ietwat verrassend trok onze Bert een dikke drie jaar geleden naar het Vlaams parlement om er Ingrid Lieten 

te vervangen die haar politiek afscheid had aangekondigd. Geen gemakkelijke opdracht om als onervaren 

parlementariër je stempel te drukken wanneer je midden in de legislatuur je opwachting maakt. Vandaag 

vragen we hem naar vier momenten (in willekeurige volgorde) waar hij het meest zijn stempel kon op drukken 

tijdens zijn parlementair werk. Al snel blijkt het toch niet zo eenvoudig kiezen.

Bert: “De kunstgrasvelden ingestrooid met rubberkorrels, 
dat is ongetwijfeld het dossier waar ik me maanden echt als enig  
parlementslid in Vlaanderen in heb verdiept. 

Hoewel ik het de ministers van Sport, Milieu en 
zelfs Volksgezondheid knap lastig gemaakt heb, is er he-
laas weinig tot niets veranderd vandaag. Wat baten kaars 
en bril als de uil niet zien en lezen wil?

In Vlaanderen alleen al liggen er ongeveer 300 van die 
velden ingestrooid met rubberkorrels. Elk jaar verdwijnen 
er wereldwijd duizenden tonnen rubberkorrels in  
de natuur en zijn ze één van de grootste bronnen van  
vervuiling door microplastics.

In heel Europa is men al wakker geworden, ook in  
Wallonië gelden er strengere regels, maar Vlaanderen wil 
van geen verbod weten. 

De rubberkorrels bevatten bovendien een heleboel 
kankerverwekkende stoffen. Dus spelen op dergelijk 
veld is niet zonder risico. En er zijn effectief gezonde  
alternatieven als instrooimiddel, dat is dan nog het  
toppunt van alles. 
Een versleten autoband wordt beschouwd als zwaar 
toxisch afval, versnipper je hem om uit te strooien op een 
veld is het gerecycleerd materiaal en wanneer de rubber-
korrels hun veerkracht verliezen en vervangen moeten 
worden, zijn ze opnieuw zwaar toxisch afval. 
Onbegrijpelijk! 

Waar men vandaag in Vlaanderen oogkleppen op heeft, 
gaat men mij ongetwijfeld nog gelijk geven in de toe-
komst. Daar ben ik echt 100 procent zeker van!”    

“ Elk jaar verdwijnen er wereldwijd duizenden tonnen  
rubberkorrels in de natuur en zijn ze één van de 
grootste bronnen van vervuiling door microplastics”
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Het stadsbestuur zet energiezuinige straat-
verlichting hoog op de agenda. Zo besparen 
we immers heel wat op onze gemeentelijke 
energiefactuur. Daarnaast reduceren we 
onze CO

2
-uitstoot al snel met zo’n 11 ton. 

Deze verlichting is krachtiger, aangenamer 
en verhoogt de veiligheid. We begonnen 
eraan in Donk. Andere straten en deel- 
gemeenten volgen.

INHAALVERBOD 
N716 - SINT-TRUIDERSTEENWEG

In het verleden bleek meermaals dat de 
Sint-Truidersteenweg gevaarlijke verkeers- 
situaties kan opleveren. Het stadsbestuur 
besliste dan ook op de gemeenteraad van  
13 mei 2019 om een uitgebreid inhaalverbod 
in te voeren op deze weg. 

CAMERABEWAKING HERKULES

De buurt rond sporthal Herkules krijgt te 
maken met behoorlijk wat overlast.  
Enkele voorbeelden zijn vandalisme, het  
betreden van het plat dak en sluikstorten.  
Om deze problemen beter te kunnen 
aanpakken, laat het stadsbestuur camera- 
bewaking installeren rond de sporthal.

MIGRATIE IN HERK-DE-STAD 
☺

  
(van de servers) 

Stad en OCMW zijn één bestuursgeheel  
geworden. Deze integratie heeft behoorlijk 
wat gevolgen, ook voor het bijhouden van 
persoonsgegevens. Zo vraagt de nieuwe 
privacywetgeving (AVG of GDPR) om een 
aanpassing van de huidige werking.  
Daarom worden de servers van stad en 
OCMW geïntegreerd ondergebracht in een 
managed datacenter. Dit zal een besparing 
opleveren, in tegenstelling tot wanneer de 
stad en OCMW zelf de kosten voor de 
modernisering en de beveiliging zouden 
moeten dragen.

Noël Vandenrijt
Donk
gemeenteraadslid
noel@spaherkdestad.be

Sofie De Waele
Herk-centrum
gemeenteraadslid
sofie@spaherkdestad.be

Evi Appeltans 
Schakkebroek
gemeenteraadslid 
evi@spaherkdestad.be

Joke Demoustiez
Donk
bijz. comité sociale dienst
joke@spaherkdestad.be

Ivan Boesmans
Donk
bijz. comité sociale dienst
ivan@spaherkdestad.be

Paul Buekers
Schulen
gemeenteraadsvoorzitter
paul@spaherkdestad.be

Bert Moyaers
Schakkebroek
burgemeester
bert@spaherkdestad.be

Guido Ector
Herk-centrum
schepen
guido@spaherkdestad.be

ZIJ bouwen samen verder aan ons 
    mooie

Bert: “In 2017 werd Herk-de-Stad en met name onze fruitsector zwaar getroffen door nacht-
vorst. Er werd een lijst opgesteld met erkende rampgebieden, 
maar Herk-de-Stad stond daar niet op.

Nochtans was het heel duidelijk dat ook onze fruitboeren 
geleden hadden onder de weersomstandigheden. Ik heb 
toen aan minister Schauvliege uitleg gevraagd over de 
reden waarom Herk-de-Stad niet op de lijst kon staan.  
Die bleek te zijn omdat het KMI niet over een weerstation  
in Herk-de-Stad beschikte. 

Toen we aantoonden dat er op ons industrieterrein 
wel degelijk een geijkt weerstation is, zwichtte ze. Ook 
voor Herk-de-Stad werd de ramp nu erkend, waardoor 
onze telers een dossier voor het rampenfonds konden 

indienen. Misschien 
is dit wel één van 
de belangrijkste 
concrete verwezen-
lijkingen voor mij 
in het parlement 
geweest”, besluit 
Bert.

Bert: “De mijnsite in Beringen is de enige in West-Europa  
die nog in zijn geheel is overgebleven. De gebouwen werden bij ministerieel besluit 
in december 1994 beschermd.

 
Vandaag dreigen de kolen-
wasserijen tegen de vlakte te 
gaan om er een parking (!) 
van te maken voor be-Mine. 
De Vlaamse Commissie voor 
Onroerend Erfgoed (VCOE) 
bracht op 26 september 2018 
een ongunstig advies uit over 
de sloop. Met dit en tientallen 
andere bezwaren voelde ik op 
donderdag 25 oktober 2018 
na enkele schriftelijke vragen 
minister-president Bourgeois  
ook mondeling aan de tand 

met als boodschap: “Bescherm ons Limburgs erfgoed!

Als er vandaag geen centen zijn om de kolenwasserijen 
in Beringen volledig te renoveren, laat ons nu dan kiezen 
voor een beperkte investering om de gebouwen van 
verder verval te behoeden!” 

Helaas besliste Bourgeois op 21 december 2018 
toch tot de opheffing van de bescherming zodat er 
gesloopt mocht worden. Er werden ondertussen 
1311 bezwaarschriften ingediend, waarvan 172 door 
buitenlandse experts.  
De Vlaamse bouwmeester is nu aangesteld als intendant 
en be-Mine trok voorlopig zijn sloopvergunning in.”

Bert: “Als voormalig schepen van Sport 
en jeugdraadvoorzitter heb ik me steeds 
met hart en ziel ingezet voor onze 
 jongeren.
 
Neem daar nog bij dat ik een fervent sport-

liefhebber ben en bij uitstek een boon heb voor voetbal, 
dan weet je dat ik het niet meer dan normaal vond om de 
achterpoortjes in het huidige wetgevende kader onder de 
aandacht te brengen. 

Vooral de praktijken waarbij subsidies die Vlaamse  
voetbalclubs krijgen om hun jeugdopleiding te  
versterken worden ingezet voor andere doeleinden 
zoals het betalen van het loon van profvoetballers  
kunnen voor mij niet door de beugel.”

Scan deze code 

met je smartphone.   
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4Op 1 mei 2019, onze socialistische feestdag, poseerden 

onze Herkse kopman en -vrouw gewillig samen voor de 

foto. Het leverde dit mooie plaatje op.  

Het is het meest geliked op onze sociale media.

Meer info over sp.a Herk-de-Stad?

Je kan ons volgen op Instagram (spaherkdestad)  
en Facebook  (www.fb.com/sp.a.herk).

Populair op onze  
sociale media 116

(Bron: HBvL)

(Bron: HBvL)

(Bron: HBvL)


